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Sēde sasaukta 2023.gada 26.oktobrī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 26.oktobrī plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts 

Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāte Laine Baha, deputāts Rihards 

Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Jānis Siugalis – ikgadējā atvaļinājumā 

deputāts Jānis Kalniņš – ikgadējā atvaļinājumā 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, 

datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Ekonomikas un finanšu departamenta 

vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte 

Oļehnoviča, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Administratīvā departamenta 

vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, VPVKAC klientu 

apkalpošanas speciāliste Ieva Trapočka, sabiedrisko attiecību speciālisti Andra Matuļenko, 

Artūrs Dulbe un Beata Logina, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu 

vadītāja Antra Bagone, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra speciāliste Katrīna 

Velta Ūdre, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, vides 

speciālists Valērijs Gabrāns, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 

vadītāja Aija Spriņķe, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Izglītības nodaļas speciāliste Ilze 

Ērgle, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, nekustamo īpašumu speciālisti 

Aija Fridrihsone un Māris Šarķis, Mežotnes pagasta nodaļas vadītājs Zigurds Kalējs, 

Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, nekustamo īpašumu speciāliste Dace 

Neiberte, Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, 

nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina 

Romanovska, Bauskas novada Sociālā dienesta Rundāles struktūrvienības vadītāja Kristīne 

Brūvele, iestādes “Bauskas pils muzejs” muzejpedagoģe Ilona Ozola, iestādes “Bauskas 

muzejs” Vēstures nodaļas vadītājs Aigars Urtāns, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis 

Varnevičs 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" direktora iecelšanu 

amatā. 

3. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu piešķiršanu. 

5. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai" apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par ēku numerācijas, ēku un 

nekustamo īpašumu nosaukumu plākšņu izvietošanu Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības 2023.gada 31.augusta saistošo noteikumu Nr.18 "Par 

teritoriju un būvju uzturēšanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

8. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 

2022.gada 26.maija saistošajos noteikumos Nr.10 "Par sociālajiem pakalpojumiem 

Bauskas novadā"" apstiprināšanu. 

9. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību "Cerību spārni". 

10. Par nekustamā īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni". 

11. Par projekta "Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības 

nodrošināšanai Bauskas novadā" īstenošanu. 

12. Par projekta "Ģimeniskai videi pietuvināta aprūpes pakalpojuma izveide pensijas 

vecuma personām Bauskas novadā" īstenošanu. 

13. Par Bauskas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes nolikuma apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas bērnu un jauniešu centrs" 

direktores mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 24.novembra lēmumā "Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu". 

16. Par atļauju SIA "Bauskas novada komunālserviss" atkritumu apsaimniekošanas 

darbībai Biržu ielā 8b, Bauskā, Bauskas novadā. 

17. Par pašvaldības autoceļa reģistrēšanu un nosaukuma "Pilsrundāle - Spuldzes" 

piešķiršanu. 

18. Par zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai. 

19. Par nekustamo īpašumu maiņu. 

20. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu uz nekustamo īpašumu "Skrīveri", Codes 

pagastā. 

21. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 4072 

004 0648 un 4072 004 0634 Mežotnes pagastā. 

22. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 30.jūnija lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.7, "Pāce 2", Pāce, Gailīšu pag., 

Bauskas nov., atsavināšanu". 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mūsas garāža 1", Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Laivu iela 12A, Bauskā 
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nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežezeriņi", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ābolu lauks", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceriņu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mediņu gabals", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Virsaiši 1"-3, Codes 

pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētnieki", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Baltas", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ezeri", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

33. Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā 

īpašumā "Pāni", Svitenes pagastā. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, 

dzīvojamajā mājā "Sēļi", Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, 

dzīvojamajā mājā "Zemzari", Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Liepu iela 3", 

Viesturi, Viesturu pagasts nodošanu atsavināšanai. 

37. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu īpašumā "Skrīveri", Iecavā, nodrošinot 

piekļuvi īpašumam "Kvieši", Iecavā. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 7", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 14/14A", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 5", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 7", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 9", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Mēmeles iela 18, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā, 2/3 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Mēmeles iela 18 A, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā, 2/3 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lejzeme", Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Mēmeles iela 23B, Skaistkalnes 

pagastā atsavināšanu. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 

Ceriņu iela 19, Vecumnieki, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 
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48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 

"Pūpoli", Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, M.Cimermanis, J.Kalinka, A.Okmanis, I.Pētersone, A.Jātnieks, M.Veinbergs, 

L.Baha, G.Kalniņš, I.Nagņibeda, J.Krievs, A.Mačeks, V.Čačs) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par būtiskākajām aktualitātēm. Notiek sagatavoto budžeta tāmju izskatīšana, 

uzslavē deputātu aktīvu iesaisti budžeta darba grupas procesā; administrācijas ekonomisti 

sadarbojas ar iestāžu vadītājiem budžetu analīzē un veicina darba grupas darba procesu.  

Atbilstoši izdotajam rīkojumam, notiek darbs pie darbinieku un vadītāju ikgadējā 

novērtējuma, kas jau ir noslēguma fāzē, paralēli tam norit darbs Atlīdzības komisijā par 

iestāžu iesniegto amatu sarakstu izskatīšanu, nākamnedēļ plānots izskatīt Sociālā dienesta 

un apvienību pārvalžu pieteikumus par struktūru izmaiņām.  

Turpinās darbs pie saistošo noteikumu sagatavošanas un precizēšanas atbilstoši ministriju 

norādījumiem, arī šīs dienas darba kārtībā ir izskatāmi saistošo noteikumu projekti.  

Sagatavots arī rīkojums par pašvaldības iestāžu darbinieku individuālo mēnešalgu 

noteikšanu, plānots šo procesu noslēgt novembrī, šis jautājums tiks pārrunāts arī iknedēļas 

iestāžu vadītāju un darbinieku sanāksmē.  

 M.Cimermanis izsakās par ziņojumu par ceļu stāvokli, vai notiek kāda virzība un vai 

ietekmēs budžeta lēmumus. J.Kalinka skaidro, ka ceļu darba grupa ir noslēdzošā fāzē, 

nepieciešami vēl precizējumi gala ziņojumam; iesniegti precizējumi Vecumnieku pagasta 

ceļu posmiem un prioritātēm, ziņojums tiks nosūtīts. Ziņojums sastāv no trīs daļām – ceļu 

klasifikācija un reģistrs, ceļu uzturēšanas mērķdotācijas izlietojums un ieteikumi ceļu 

uzturēšanai, ceļu perspektīvā attīstība 2024.-2026.gadam; 13.novembrī ziņojums būs gatavs. 

M.Cimermanis turpina, vai iedzīvotājiem bez aplikācijas ir vēl kāda iespēja ziņot par 

novada ceļu stāvokli, saistībā ar pārvalžu pagastu nodaļu izmaiņām. J.Kalinka atbild, ka ir 

iespēja ziņot katras apvienību pārvaldes vadītājam, kurš deleģēs ceļu stāvokļa pārraudzību. 

M.Cimermanis turpina par pārvalžu pagastu nodaļu vadītājiem. I.Romānovs paskaidro, 

ka apvienoto pagastu nodaļu pieejamību noteiks pēc vairākiem kritērijiem, piemēram 

iedzīvotāju skaits konkrētās vietās, teritorijas, ceļu tīklu garums. A.Okmanis precizē, ka par 

struktūru lēmums tika pieņemts iepriekšējā sēdē; šobrīd vēlas zināt, kas būs pagastu nodaļu 

vadītāji, kā tiks realizēts pieņemtais lēmums. I.Romānovs atbild, ka atbilstoši pašvaldības 

izvērtēšanas procedūrām, tiks vērtēti esošie vadītāji un labākie tiks iecelti pagastu nodaļu 

vadītāju amatos; ja esošie kadri būs neatbilstoši, tad jāskata ārējie pretendenti. 

M.Cimermanis piezīmē, ka Ceraukstes pagasta iedzīvotāji satraukti par labākā kandidāta 

izvēli. I.Romānovs turpina, ka kandidāti tiks saskaņoti ar vadību un par galīgo lēmumu 

deputāti tiks informēti. A.Okmanis rezumē, ka procesam vajadzētu virzīties uz priekšu 

straujāk, līdz 13.novembrim izpildvarai jāsagatavo savs redzējums.  

I.Pētersone jautā par jauniešu darbu organizēšanu. I.Romānovs atbild, ka šobrīd 

informācija nav sagatavota, rakstiski to sagatavos un iesniegs. A.Okmanis atbild, ka 

piedāvājuma izskatīšana ir aizkavējusies saistībā ar Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāju maiņu.  

A.Jātnieks jautā par Vecumnieku vidusskolas pārbūves darbu virzību. M.Veinbergs 

atbild, ka ir vērojama virzība - ēkā notiek jumtu kopņu montāža, uz šo brīdi iespējams ir 

salikta lielākā daļa logu, iekšdarbos notiek sienu apmešana, labiekārtošana notiek zonā, 

kura netraucēs sienu apdares veikšanai; šobrīd strādā 30 cilvēki, novembra sākumā būs 80 

cilvēki. Nobeiguma darbi notiek arī Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolā, Bauskas 
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2.vidusskolā, kā arī Sociālajā centrā, Iecavā; ceļu projekti arī ir nobeiguma fāzē, notiek 

uzmērīšana. Vairākus objektus gada beigās nodos ekspluatācijā, arī sporta namā “Dartija”, 

Iecavā notiek remontdarbi, jāpaspēj paveikt asfaltēšanas darbi.  

L.Baha atbild uz I.Pētersones uzdoto jautājumu – pēc neoficiālas informācijas jauniešu 

apvienotā organizācija prasību vairs neuztur savstarpējam  sadarbības formātam.  

G.Kalniņš jautā par budžeta izpildi 9 mēnešos par būvdarbiem objektos, kāda virzība 

dokumentu sagatavošanai. I.Romānovs piekrīt, ka no darba veicējiem jāpieprasa dokumentu 

sagatavošana laicīgi, tā ir uzņēmēju interese savas naudas plūsmas regulēšanā. M.Veinbergs 

papildina, ka izpildes ir mazas, nobeiguma fāzē tiek realizēti dārgākie un apjomīgākie darbi; 

izskaidro par Vecumnieku vidusskolas un Baldones ielas 65, Iecavā darbiem. I.Romānovs 

iesaka M.Veinbergam uz novembra domes sēdi sagatavot analīzi par izpildes darbiem un 

dokumentāciju atbilstoši G.Kalniņa uzdotajam jautājumam. M.Veinbergs ņems vērā. 

G.Kalniņš turpina par ceļa Mazmežotne-Priedītes stāvokļa apsekošanu, vai zināms, kad būs 

tā nobeigums. M.Veinbergs atbild, ka būtiskākie defekti ir novērsti, veikti aprēķini, 

novembrī varēs nodot ekspluatācijā.  

I.Nagņibeda jautā par novada jaunās vizuālās identitātes aptaujas rezultātiem un tālāko 

rīcību. A.Okmanis atbild, ka šis jautājums tiks izskatīts 13.novembrī.  

J.Krievs jautā par ugunsdzēsēju depo Iecavā. A.Okmanis atbild, ka lemts nodot to 

Bauskas novada pašvaldībai. A.Mačeks papildina par apbūves platību precizēšanu.   

V.Čačs izsakās par iepirkumu par ielu uzturēšanu ziemas periodā pilsētā – Bauska nav 

sakopta, vai iekļauti visi iespējamie veicamie darbi pilsētā. I.Romānovs izsakās, ka paļaujas 

uz iepirkumu komisijas izvērtējumu, iespējams pastāv risks par teritoriju uzkopšanu, darba 

procesā tas tiks koriģēts. A.Okmanis aicina uzticēties iepirkumu komisijas vērtējumam, 

aicina pievienoties komisijas darbam. V.Čačs norāda, ka neapmierina sagatavotā 

specifikācija, nav pārmetumu komisijai, drīzāk - apvienību pārvaldei.  

Informāciju pieņem zināšanai. A.Okmanis norāda izpilddirektoram pieņemt darbam 

deputātu ieteikumus un norādes.  

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" direktora iecelšanu amatā. 

(I.Romānovs, A.Okmanis, A.Urtāns) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" direktora 

iecelšanu amatā. Atbilstoši 18.septembra rīkojumam par amata konkursa izsludināšanu un 

komisijas izveidošanu, tika izsludināts pretendentu atlases konkurss, oktobrī noslēdzās 

pretendentu iesniegto pieteikumu termiņš. Komisija par labāko kandidātu atzina Aigaru 

Urtānu, ierosina apstiprināt viņa kandidatūru muzeja direktora amatam no šī gada 

1.novembra. Kandidatūra saskaņota ar Latvijas Muzeju padomi.  

 A.Okmanis lūdz A.Urtānam paust gatavību strādāt jaunā kvalitātē. 

 A.Urtāns informē, ka ar lielāko atbildības sajūtu ir gatavs pildīt amata pienākumus, 

līdz šim šī ir bijusi vienīgā pamata darba vieta, darbs darīts no sirds; turpmāk gatavs veidot 

muzeju, lai tas kļūtu un attīstītos par vēl labāku kultūras mantojuma saglabāšanas un 

izglītošanas iestādi. 

 A.Okmanis rezumē muzejam aktīvi iesaistīties kultūrvēsturisko krājumu apzināšanai 

un sakārtošanai, aicina balsot par izvirzīto kandidatūru. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 
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Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 444 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas muzejs" direktora iecelšanu amatā". 

 

 

3.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Pašvaldībā saņemts komisijas locekles E.Krieviņas iesniegums par atbrīvošanu no 

komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. Sagatavots lēmums par E.Krieviņas 

atbrīvošanu un I.Bronzovas ievēlēšanu komisijas sastāvā ar šī gada 2.novembri. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 445 "Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu piešķiršanu. 

(J.Krievs, A.Okmanis) 

Ziņo: J.Krievs. 

 Apbalvojumu piešķiršanas komisija, pamatojoties uz Apbalvojumu piešķiršanas 

komisijas nolikumu un nolikumu par Bauskas novada apbalvojumiem, lēma piešķirt 

apbalvojumus atbilstoši komisijas iesniegtajam atzinumam.  

 R.Melgailis balsojumā nepiedalās. 

 A.Okmanis papildina, ka apbalvojumi tiks pasniegti Rundāles pilī 17.novembrī. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rihards Melgailis) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 446 "Par Bauskas novada pašvaldības 

apbalvojumu piešķiršanu". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai" apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 447 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības līdzfinansējumu 

kultūras pieminekļu saglabāšanai" apstiprināšanu". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par ēku numerācijas, ēku un nekustamo 

īpašumu nosaukumu plākšņu izvietošanu Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, E.Grigorjeva, M.Cimermanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Okmanis, E.Grigorjeva. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņot. 
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 E.Grigorjeva informē, ka sagatavoti saistošie noteikumi par ēku numerācijas, ēku un 

nekustamo īpašumu nosaukumu plākšņu izvietošanu Bauskas novadā. Tie nepieciešami 

administratīvās teritorijas labiekārtošanas veicināšanai, ietverot estētisku un vienotu vizuālā 

tēla izveidi pašvaldības apvienību pārvalžu teritorijās.  

 M.Cimermanis norāda, ka izbraucot no Brunavas, nav norādīta Ceraukstes zīme. 

E.Grigorjeva atbild, ka tiks izrunāts ar apvienību pārvaldes vadītāju. A.Okmanis papildina, 

ka pagasta zīmes ir pārvaldes ziņā, bet par apdzīvoto vietu sākuma un beigu zīmēm ir 

atbildīga valsts ceļu institūcija, jāinformē par zīmes neesamību, tiks atgādināts apvienību 

pārvalžu vadītājiem. 

 G.Kalniņš norāda, ka šobrīd nelemj par norādēm, par tām tiek gatavoti saistošie 

noteikumi. A.Okmanis papildina, ka notiek darbs pie vienota koncepta izveides.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 448 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par ēku numerācijas, ēku un nekustamo īpašumu 

nosaukumu plākšņu izvietošanu Bauskas novadā" 

apstiprināšanu". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2023.gada 31.augusta saistošo noteikumu Nr.18 "Par 

teritoriju un būvju uzturēšanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 449 "Par Bauskas novada pašvaldības 

2023.gada 31.augusta saistošo noteikumu Nr.18 "Par teritoriju 

un būvju uzturēšanu Bauskas novadā" precizēšanu". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 

2022.gada 26.maija saistošajos noteikumos Nr.10 "Par sociālajiem pakalpojumiem 

Bauskas novadā"" apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums, grozījumi saistīti ar jaunajiem pakalpojumiem DI projekta 

ieviešanas ietvaros jaunajos objektos. 

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 450 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2022.gada 

26.maija saistošajos noteikumos Nr.10 "Par sociālajiem 

pakalpojumiem Bauskas novadā"" apstiprināšanu". 

 

 

9.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību "Cerību spārni". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 
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Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 451 "Par deleģēšanas līguma noslēgšanu 

ar biedrību "Cerību spārni"". 

 

 

10.p. 

Par nekustamā īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 452 "Par nekustamā īpašuma nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni"". 

 

 

11.p. 

Par projekta "Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības 

nodrošināšanai Bauskas novadā" īstenošanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 
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Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 453 "Par projekta "Atbalsta pasākumi 

cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības 

nodrošināšanai Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

 

12.p. 

Par projekta "Ģimeniskai videi pietuvināta aprūpes pakalpojuma izveide pensijas vecuma 

personām Bauskas novadā" īstenošanu. 

(A.Okmanis, A.Bagone, I.Pētersone, A.Jātnieks, G.Kalniņš, L.Baha, A.Mačeks, 

I.Nagņibeda, R.Melgailis, M.Mediņš) 

Ziņo: A.Okmanis, A.Bagone. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un 

attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju ziņot.  

A.Bagone ziņo, ka pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu iesniegt projektu konkursa 

atlasē. Investīcija paredz 18 līgumu noslēgšanu ar pašvaldībām par projekta īstenošanu un 

jaunu vietu nodrošināšanu 852 senioriem aprūpes pakalpojuma saņemšanai. Projekta 

ievaros pašvaldība būvē 1-3 ēkas atbilstoši 16, 32 vai 48 pakalpojumu vietām. Vienas ēkas 

izveidei paredzēti 1 273 204 EUR bez PVN, PVN izmaksas un izmaksas, kas pārsniedz 

paredzēto apjomu, sedz pašvaldība. Tika veikti aprēķini, piemērotākā vieta tika izraudzīta 

Saulainē 2 ēkām ar 32 pakalpojuma vietām; būvprojekts jau ir izstrādāts projekta 1.kārtā; 

izmaksas divu ēku izveidei un aprīkošanai sastādītu 5 284 716 EUR, ieskaitot PVN 

(2 738 308 EUR pašvaldības finansējums), precīzākas izmaksas būs pēc iepirkuma 

veikšanas. Provizoriskās izmaksas veiktas, pamatojoties uz sastādīto būvprojektu un pēc 

pašvaldības iepirkumiem. Papildināts lēmuma 3.punkts – pašvaldība plāno nodrošināt 

priekšfinansējumu, ja tiks apstiprināts projekts. Par aizņēmumu Valsts kasē būs 

nepieciešams jauns lēmums. 

I.Pētersone jautā, kāpēc tieši Saulaine izvērtēta kā piemērotākā vieta. A.Bagone 

paskaidro, ka vietas izvēle ir svarīga, lai saņemtu pēc iespējas lielāku novērtējumu projektu 

atlasē; ir konkrēti nosacījumi – ēka nedrīkst atrasties vienā adresē vai robežoties ar ilgstošas 

sociālās aprūpes iestādi; ērti sasniedzami pakalpojumi līdz 1 km attālumā, ko izmanto visa 

sabiedrība (transports, ārsts, kultūras iestādes, tirdzniecības vietas u.c.). Izvērtējot vairākas 

vietas Bauskā, Rundālē, Vecumniekos, Iecavā, tika lemts, ka projekts tiks īstenots Saulainē. 

A.Jātnieks neatbalsta šo projektu, jo tās būs papildus izmaksas pašvaldības budžetā, ir 

jādomā par nākotnes izmaksām ēkas uzturēšanai; ja būtu atbalsts jaunām ģimenēm šādā 

apjomā, to atbalstītu, jo tādu projektu nav; senioriem jau tiek nodrošināts pilna apjoma 

pakalpojums pansionātos, līdzekļi nepieciešami arī ielu sakārtošanai. 

G.Kalniņš izsaka atbalstu labojumam lēmuma projekta 3.punktā, to atbalstīs, lai 

saglabātu iespēju to realizēt, bet tas nevar būt gala lēmums, jo daudz neskaidrību par 

piesaisti, iepirkumiem, galējo cenu; ieteiktu apsvērt domu vietas izvēlei ar īpašumu maiņas 

iespējām un izvērtēt projektu realizēt apdzīvotākās vietās.  
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L.Baha jautā, vai izvērtēta projekta mērķa grupa – 32 seniori pakalpojuma saņemšanai. 

A.Bagone atbild, ka izvērtējums nav veikts, Sociālais dienests gatavo informāciju par esošo 

situāciju pansionātos; ēkas būs gatavas 2026.gadā, tāda informācijas apzināšana šobrīd nav 

iespējama, projekta iesniegšanai būs situācijas izvērtējums par esošo stāvokli.   

I.Pētersone izsakās, ka bažas vairs nerada šī lēmuma kā starplēmuma statuss, gala 

lēmums tiks pieņemts pēc projekta apstiprināšanas; iesaka uz nākamo domes sēdi apzināt 

trīs gadu periodā realizētos projektus un finansiālās iespējas atļauties nākamo projektu 

realizāciju, lai kliedētu nedrošību par turpmākajām aizņēmuma iespējām; piekrīt A.Jātnieka 

viedoklim par jauno ģimeņu atbalstīšanu, izsaka atbalstu projektam, jo tika sniegta papildus 

informācija par projektu. 

A.Mačeks informē par atbalstu jaunajām ģimenēm un strādājošajiem zemas īres 

mājokļa būvniecības programmā; pretendents Altum atbalstu ir guvis, notiek līgumu 

sagatavošana; izsole notiks 29.novembrī. 

L.Baha izsakās, ka pēc precizējumiem viedokli nemainīs – šis ir ekskluzīvs un dārgs 

projekts, bažas, vai pašvaldība to var atļauties, jo ir daudz nezināmo; ir apjomīgi projekti, 

kuriem nezinām iespējamās finanšu korekcijas, nākamgad plānoti vairāku iestāžu 

būvprojekti, minimālās algas pieauguma nodrošināšana, atlīdzības sistēmas sakārtošana; 

darba pieredzē nav gadījumu, kad pašvaldība, apstiprinot projektu, no tā atsakās, vienmēr 

cenšas finansējumu apgūt, arī aģentūrai ir uzstādījumi par sasniedzamiem rezultātiem; ar DI 

projekts ir pieredze, kad šķietami pievilcīgs ES finansējums rezultējās ar lieliem 

pašvaldības ieguldījumiem, kā arī pašvaldība šos pakalpojumus pati nemaz nevar 

nodrošināt, jāmeklē ārpakalpojums; nav skaidrības, kā šo projektu realizēs, kāda būs tā 

rentabilitāte nākotnē, māc bažas, vai šis ir kā starplēmums, neatbalsta. 

I.Nagņibeda izsaka atbalstu projektam, saprot bažas par realizējamiem projektiem, cer 

uz pārskatu par projektu kopsavilkumu, no morāles viedokļa – seniori šādu pakalpojumu ir 

pelnījuši, Saulaine ir piemērota vieta projektam. 

R.Melgailis dalās ar pieredzi par projektu realizēšanu gadījumos, kad pēc tā ir 

pieprasījums; šajā projektā tas nav saredzams, atbalsta labu apstākļu nodrošināšanu 

senioriem un jauniem cilvēkiem, liek pievērst uzmanību novada pirmsskolu telpām, 

piemēram, Īslīcē; komitejas sēdē balsoja pret, arī šodien balsos pret. 

M.Mediņš izsakās par atbalstu projektam, balstoties uz pieredzi par Rūpniecības ielas 

ēku, kas prasa lielus finanšu līdzekļus ēkas atjaunošanai; Vecumniekos arī vecas ēkas 

atjaunošana prasīja pārāk lielus finanšu līdzekļus. Šajā gadījumā atbalsta jaunu ēku 

būvniecību, seniori ir pelnījuši labākus apstākļus, izsakās par Eiropas pieredzi; projekta 

īstenošanai vietu vajadzēja piemeklēt tuvāk pilsētai, apsverot īpašumu maiņas variantu, bet 

uzticas speciālistu vērtējumam. 

M.Cimermanis izsakās, ka šis būs kā biznesa projekts, viss tiek rēķināts uz dzīvokļu 

īres cenu; informē par aptuvenajām izmaksām 800 EUR; vai to varēs atļauties vidējais 

seniors; priekšlikums padomāt par privāto publisko partnerību, pašvaldībai pakalpojumu 

nodrošināt izmaksās ļoti dārgi. M.Mediņš papildina, ka nosauktā cena ir aptuvena šī brīža 

pansionāta cenām. G.Kalniņš izsakās par provizoriskajām izmaksām, šis projekts nav 

sociālās palīdzības projekts, pats klients par to maksās.  

A.Bagone izsakās par aizņēmumu – tas būs nepieciešams 2025.gadā, vietas maiņa nav 

iespējama pēc šī lēmuma pieņemšanas.  

A.Okmanis rezumē par projekta vietas izvēli – tika skatītas vietas, kurām nav 

nepieciešamas siltumapgādes izveides komunikācijas; aicina atbalstīt lēmuma projektu, 

pamatojoties uz pašvaldības stratēģisko attīstības mērķi nodrošināt kvalitatīvu dzīves vidi 

visām paaudzēm, realizējot iespējas, ko ierobežotos finansējuma apstākļos var piedāvāt 

pašvaldība; šajā gadījumā nav doma veidot štatus, to nodrošinās ārpakalpojums ar vēlmi 

šajā jomā strādāt; jārāda piemērs, ka var arī labāk, nav jādomā pieticīgi, šī ir iespēja 

sabiedrībai parādīt virzienu kvalitatīvai dzīvei novadā; jaunajai paaudzei ir uzbūvētas sporta 

halles, spēļu laukumi. Pansionātos apmaksājam tās kategorijas, kuras nevar samaksāt, 
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nākotnē iespējams ar lielākām pensijām seniori to varēs atļauties; senioru skaits palielinās, 

pēc galīgo izmaksu apzināšanas lemsim par turpmāko virzību. Lūdz atbalstīt lēmuma 

projektu; 13.novembrī Attīstības nodaļa sagatavos programmas, kurās tuvākajā laikā 

gatavojamies startēt, lai informētu deputātus. 

I.Pētersone ierosina sagatavot trīs gadu perioda attīstības aktivitātes no finansiālā 

aspekta. A.Okmanis atbalsta un aicina balsot. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  
4 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Rihards 

Melgailis) 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 454 "Par projekta "Ģimeniskai videi 

pietuvināta aprūpes pakalpojuma izveide pensijas vecuma 

personām Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

Plkst.10:37 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst.11:00. 

 

13.p. 

Par Bauskas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 455 "Par Bauskas novada uzņēmēju 

konsultatīvās padomes nolikuma apstiprināšanu". 
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14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas bērnu un jauniešu centrs" direktores 

mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 456 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas bērnu un jauniešu centrs" direktores mēneša 

darba algas likmes noteikšanu". 

 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 24.novembra lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: pieņemt lēmumu Nr. 457 "Par grozījumiem Bauskas novada 
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domes 2022.gada 24.novembra lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu"". 

 

 

16.p. 

Par atļauju SIA "Bauskas novada komunālserviss" atkritumu apsaimniekošanas darbībai 

Biržu ielā 8b, Bauskā, Bauskas novadā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 458 "Par atļauju SIA "Bauskas novada 

komunālserviss" atkritumu apsaimniekošanas darbībai Biržu 

ielā 8b, Bauskā, Bauskas novadā". 

 

 

17.p. 

Par pašvaldības autoceļa reģistrēšanu un nosaukuma "Pilsrundāle - Spuldzes" 

piešķiršanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 459 "Par pašvaldības autoceļa 

reģistrēšanu un nosaukuma "Pilsrundāle - Spuldzes" 

piešķiršanu". 

 

 

18.p. 

Par zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 460 "Par zemes piekritību Bauskas 

novada pašvaldībai". 

 

 

19.p. 

Par nekustamo īpašumu maiņu. 

(A.Okmanis, G.Kalniņš, Z.Kalējs, A.Jātnieks, R.Ābelnieks, M.Cimermanis, G.Kalniņš, 

A.Fridrihsone, L.Baha, A.Mačeks, M.Mediņš, V.Čačs, J.Krievs) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Vides un attīstības 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

G.Kalniņš izsakās par iedzīvotāju viedokļa apzināšanu objekta nepieciešamībai, vai tas 

tika izdarīts. 

A.Okmanis lūdz ziņot Z.Kalējam un A.Fridrihsonei. 

 Z.Kalējs informē par Bauskas novada attīstības programmām saistībā ar sagatavoto 

lēmuma projektu. Codes pagastā ir teritorija, kura atrodas nomalē ar skatuvi un volejbola 

laukumu. 2018.gadā tika uzsāktas sarunas par “Ziedlejas”, Codes pagastā iegūšanu 

pašvaldības īpašumā, īpašums pieder G.Celmam, kurš izteicis vēlmi šo īpašumu mainīt pret 

kādu no pašvaldības līdzvērtīgiem īpašumiem. 2018.gadā pašvaldībai piederošais īpašums 

“Sarkanmuiža” tika sadalīts 5 īpašumos ar noteikumu, ka viens zemes gabals būs līdzvērtīgs 

īpašumam “Ziedlejas”. Abi zemes gabali ir novērtēti par 24 200 EUR katrs. Codē ir vairāki 

amatierkolektīvi, kuri darbojas Codes pamatskolas zālē; minētais zemes gabals atrodas 
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izdevīgā vietā pie pagastu nodaļas un tuvumā pamatskolai. Šobrīd nav taustāma materiāla 

iedzīvotāju viedoklim, bet iedzīvotāji atbalsta nepieciešamību kultūras vietas izveidei. 

 A.Jātnieks neatbalsta maiņas darījumu, jo nākotnē “Sarkanmuiža” zemes gabals 

ieplānojams Bauskas pilsētas teritorijas paplašināšanai un nepiekrīt līdzvērtīgam 

vērtējumam Codē, jo šis zemes gabals atrodas pie A7 tuvumā pilsētai. Infrastruktūras 

attīstīšanai nav nepieciešams maiņas darījums, var piemeklēt citu vietu Codē. 

 R.Ābelnieks atbalsta lēmuma projektu, uzskata, ka zemes gabali ir līdzvērtīgi, Codes 

īpašums pat būtu izdevīgāks, jo tuvāk Rīgai; Codes ciema iedzīvotājiem nepieciešama 

labāka kultūras dzīves attīstība; šis jautājums jau tiek ilgstoši diskutēts. 

 M.Cimermanis izsakās, ka nav pārliecības par zemes gabalu līdzvērtīgumu cenā, jo tā 

ir pilsētas zeme; iesaka nogaidīt līdz teritorijas plānojuma nobeigumam, Rail Baltica un 

apvedceļa iecerēm.  

 G.Kalniņš vēlas skaidrojumu par to, cik viennozīmīgi tā ir pilsētas zeme; vai 11 ha 

ietilpst arī atdalītais gabals. A.Fridrihsone paskaidro, ka izbraucot no Bauskas labajā pusē 

Codes pagastā līdz kapiem zeme pieder pašvaldībai, zemes gabals tika speciāli atdalīts, 

balstoties uz vērtējumiem tika izdalīti 2,3 ha; tā ir ārpus pilsētas teritorija. A.Okmanis 

papildina, ka Codes pagasta centrā zemei ir jauktas apbūves zemes statuss, “Sarkanmuiža” 

zemei lauksaimniecības zemes statuss, nav saņemti priekšlikumi statusu maiņai; tā nav tā 

vieta, kur infrastruktūra būtu viegli attīstāma. 

 L.Baha izsakās, ka iebildumi ir vērā ņemami, kā arī ir atvērts teritorijas plānojums, un 

iesaka nogaidīt ar šī lēmuma pieņemšanu, kamēr notiek teritorijas plānojumu priekšlikumu 

iesniegšana. A.Okmanis atbild, ka šis lēmums neietekmēs teritorijas plānojumu, tas 

noslēgsies tikai 2025.gadā. A.Mačeks papildina, ka nav viegli apstiprināt pilsētas robežas; 

šo teritoriju neiekļāva pilsētas teritorijā, jo tai nebija saskaņojuma, būtību tas neietekmē, 

jālemj, vai notiek īpašumu maiņa.  

 M.Mediņš iesaka šo zemes gabalu nemainīt, pretendentam piedāvāt citu zemes gabalu. 

 G.Kalniņš jautā, kuru zemes gabalu dala nost no 11 ha. A.Mačeks atbild, ka pielikumā 

redzams. G.Kalniņš turpina – sanāk, ka atdodam pilsētas robežai tuvāko zemes gabalu; 

kāpēc nevar piedāvāt tālāko gabalu. A.Fridrihsone paskaidro, ka īpašnieks nepiekrita cita 

zemes gabala atdalīšanai.  

V.Čačs iesaka atlikt jautājuma izskatīšanu saistībā ar personas zemes lietu 

nesakārtošanu. A.Okmanis aicina lēmuma pieņemšanā nevērtēt personālijas.  

J.Krievs izsakās, ka attīstības programmā nav norādes par būvēm Codes pagastā, nav 

skaidrs, ko iesāks ar iemainīto zemes gabalu; iesaka nesteigties ar lēmuma pieņemšanu. 

A.Okmanis izklāsta šīs situācijas aizsākumu, aicina atbalstīt Codes pagasta centra 

attīstības veicināšanu.  

Notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  
4 (Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš) 

"atturas" -  
5 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
noraidīt darba kārtības jautājumu "Par nekustamo īpašumu 

maiņu". 
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20.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu uz nekustamo īpašumu "Skrīveri", Codes pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 461 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu uz nekustamo īpašumu "Skrīveri", Codes 

pagastā". 

 

 

21.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 4072 004 

0648 un 4072 004 0634 Mežotnes pagastā. 

(A.Fridrihsone, A.Okmanis) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Mežotnes pagastā raksturīgas daudz mazu zemes vienību 600 līdz 1000 m2 platībā, kas 

neatbilst minimālai zemes gabala platībai ciema teritorijās. Sagatavots lēmuma projekts 

nosakot, ka nekustamā īpašuma “Darbnīcu starpgabals” zemes vienība 0,11 ha platībā un 

nekustamā īpašuma “Augusti” zemes vienība 0,1 ha platībā ir starpgabali.  

 A.Okmanis jautā, vai zemes vienības robežojas savā starpā un vai robežojas ar kādu 

citu pašvaldībai piekritīgu zemes gabalu. A.Fridrihsone izskaidro.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 462 "Par starpgabala statusa piešķiršanu 

zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 4072 004 0648 un 

4072 004 0634 Mežotnes pagastā". 

 

 

22.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 30.jūnija lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.7, "Pāce 2", Pāce, Gailīšu pag., Bauskas 

nov., atsavināšanu". 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldība pieņēma lēmumu par dzīvokļa Nr.7, "Pāce 2", Pāce, Gailīšu pagastā, 

Bauskas novadā, atsavināšanu, ko ierosināja īrniece, kura ir mirusi. Tāpēc ir veicams 

grozījums, ka īpašums tiks atsavināts, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 463 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 30.jūnija lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.7, "Pāce 2", 

Pāce, Gailīšu pag., Bauskas nov., atsavināšanu"". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mūsas garāža 1", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 464 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Mūsas garāža 1", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Laivu iela 12A, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 465 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Laivu iela 12A, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežezeriņi", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 
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Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 466 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Mežezeriņi", Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ābolu lauks", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 467 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Ābolu lauks", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceriņu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 



22 

 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 468 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Ceriņu lauks", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mediņu gabals", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 469 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Mediņu gabals", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Virsaiši 1"-3, Codes 

pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 470 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Virsaiši 1"-3, Codes pagastā, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētnieki", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 471 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Klētnieki", Brunavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Baltas", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 472 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Baltas", Brunavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ezeri", Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 473 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Ezeri", Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

33.p. 

Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā 

"Pāni", Svitenes pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 474 "Par atļauju lauksaimniecībā 

izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā 

"Pāni", Svitenes pagastā". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, 

dzīvojamajā mājā "Sēļi", Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 475 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, dzīvojamajā 

mājā "Sēļi", Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, 

dzīvojamajā mājā "Zemzari", Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  
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 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 476 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, dzīvojamajā 

mājā "Zemzari", Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Liepu iela 3", Viesturi, 

Viesturu pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 477 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Liepu iela 3", Viesturi, 

Viesturu pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

37.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu īpašumā "Skrīveri", Iecavā, nodrošinot piekļuvi 

īpašumam "Kvieši", Iecavā. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 478 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu īpašumā "Skrīveri", Iecavā, nodrošinot piekļuvi 

īpašumam "Kvieši", Iecavā". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 7", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 479 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 7", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 14/14A", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 480 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 14/14A", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 5", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 481 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 5", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 7", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 482 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 7", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 9", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 483 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Vizbuļi 9", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Mēmeles iela 18, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā, 2/3 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 484 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Mēmeles iela 18, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā, 2/3 domājamo daļu nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Mēmeles iela 18 A, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā, 2/3 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 485 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Mēmeles iela 18 A, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā, 2/3 domājamo daļu nodošanu 

atsavināšanai". 
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45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lejzeme", Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 486 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Lejzeme", Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Mēmeles iela 23B, Skaistkalnes 

pagastā atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Šis jautājums tika izskatīts septembra Finanšu komitejas sēdē, bija iebildumi pret 

nekustamā īpašuma nosaukumu, komiteja pieņēma lēmumu par nosaukuma maiņu 

Nekustamā īpašuma nosaukums mainīts uz Mēmeles iela 23B.  

Pašvaldībā tika saņemts Skaistkalnes Romas katoļu draudzes iesniegums ar lūgumu nodot 

atsavināšanai pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu zemes vienību 3 838 m2 platībā, 

lietošanas mērķis – lauksaimniecība, zemes vienībai noteikts starpgabala statuss, kas 

piegulst  nekustamiem īpašumiem Mēmeles ielā 23A, Mēmeles ielā 23 un Mēmeles ielā 25, 

Skaistkalnes pagastā. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par 

brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 487 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Mēmeles iela 23B, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 Ceriņu iela 

19, Vecumnieki, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 488 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 Ceriņu iela 19, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 "Pūpoli", 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 489 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 "Pūpoli", 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 26.oktobrī plkst.11:57. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 30.novembrī plkst.9. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 89 lp. 

2. 31.08.2023. precizēti saistošie noteikumi Nr.18 un paskaidrojuma raksts uz 14 lp. 

3. 26.10.2023. saistošie noteikumi Nr.20 ar pielikumiem un paskaidrojuma raksts uz 21 lp. 

4. 26.10.2023. saistošie noteikumi Nr.21 ar pielikumiem un paskaidrojuma raksts uz 12 lp. 

5. 26.10.2023. saistošie noteikumi Nr.22 un paskaidrojuma raksts uz 10 lp. 

6. 26.10.2023. nolikums Nr.32 uz 4 lp. 

7. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 8 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


